
1

From: Klaus Vollstedt

Sent: 23. marts 2017 15:41

To: Klaus Vollstedt

Subject: SV: Emne: Opfølgning på klagebrev fra Valby Boldklub

Start på videresendt besked:

Fra: Jesper Dyjak <jdydyjak@gmail.com>
Dato: 9. marts 2017 kl. 19.07.18 CET
Til: Andreas_Pourkamali@br.kk.dk, borgmesteren@kff.kk.dk, 
jens_kjaer_Christensen@br.kk.dk, Jens-Kristian_Lutken@br.kk.dk, 
Kasper_Heumann_Kristensen@br.kk.dk, Lars Aslan Rasmussen 
<Lars_Rasmussen@br.kk.dk>, Michael_Gatten@br.kk.dk, Rikke_Lauritzen@br.kk.dk, 
Rune_Dybvad@br.kk.dk, Taner_Yilmaz@br.kk.dk, Peter Thiele <peter_thiele@br.kk.dk>, 
simon strange <Simon_Strange@br.kk.dk>
Cc: Maria_Frej@br.kk.dk, Jakob Næsager <Jakob_Naesager@br.kk.dk>, Dennis Kristiansen 
<druc@post.tele.dk>, Per Zwinge <pz@ramboll.dk>, Tommy Rex 
<tommyrexc@gmail.com>, overborgmesteren@kk.dk, Borgmesteren for BUF 
<borgmester@buf.kk.dk>, Borgmesteren BIF <borgmester@bif.kk.dk>, 
borgmesteren@suf.kk.dk, lars@dueholm.dk, Heidi_Wang@br.kk.dk, 
borgmesteren@tmf.kk.dk, borgmester@sof.kk.dk, Allan_Mylius_Thomsen@br.kk.dk
Emne: Emne: Opfølgning på klagebrev fra Valby Boldklub

Kære alle i Københavns Kommunes Kultur- og Fritidsudvalg,

Til jeres orientering har vi fået svar fra Kultur- og Fritidsforvaltningen i form af et brev underskrevet af Carl 
Christian Ebbesen. Brevet fra Kultur- og Fritidsforvaltningen er vedlagt denne mail.

Det undrer os i den grad, at den forvaltning man klager over selv svarer eller rettere ikke-svarer på klagen, 
for der bliver ikke svaret på et eneste af vores konkrete klagepunkter.

Vi hverken anerkender eller accepterer brevet som et svar på vores klage. Vi opfatter det mere som en 
uheldig måde at forsøge at lægge låg på sagen.

Vi afventer derfor stadig svar fra Københavns Kommunes Kultur- og Fritidsudvalg på klagebrevet sendt 
den 23/2 2017, hvor Valby Boldklub anmoder Københavns Kommunes Kultur- og Fritidsudvalg om en 
hurtig behandling af Valby Boldklubs ønsker om en revurdering af udvalgets, ifølge forvaltningens udsagn, 
vedtagne beslutning om Valby Boldklubs nye klubhus i Valby Idrætspark.

Det oprindelige klagebrev er vedlagt denne mail.

Hvis ikke der sker noget, så ender Valby Boldklub med et underdimensioneret klubhus med 2 
dysfunktionelle omklædningsrum på hver 2 x 11 m2 til klubbens 500 medlemmer!!!

Alt dette er der redegjort for i klagebrevet.
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Konkret bedes Københavns Kommunes Kultur- og Fritidsudvalg om at stilling til følgende forslag:

1. Der bevilges ca. 2 millioner mere

Disse kunne skaffes ved at overføre de 2 millioner der er sparet på det kunstgræsban-
anlæg, som bliver mindre end planlagt og som i forliget først og fremmest er tiltænkt at 
blive benyttet af Valby Boldklub

Eller

2. Huset opføres uden omklædnings faciliteter

Derved kunne husets øvrige funktioner – fællesrum/køkken, terrasser, materiale 
opbevaringsrum blive dimensioneret så de lever op til – ikke ringere stillet, indenfor de 5 
millioner.

Eller

3. Huset opføres med de af Valby Boldklub foreslåede ændringer til forvaltningens seneste oplæg,

sammenlægning af 2 symbolske omklædningsrum til et fungerende, udvidelse af råhus til
senere etablering af yderligere omklædnings faciliteter og materialerum, forberedelse af 
konstruktionen til senere etablering af hems i fællesrummet og tagterrasse i forbindelse 
hermed.

Dette ville kunne gøres for en meget begrænset meromkostning.

Vi ser frem til at få svar fra jer snarest.

Med venlig hilsen

Jesper Dyjak

Formand for Valby Boldklub af 1912


